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Škoda sem nedat článek ze sesterského webu motorkari.cz, opět se mi vaří krev v žilách. Dobytek
ekokopařskej. (n)   http://www.motorkari...illboardy-18413.html
martinur 10.05.2011 18:59:54

Dobytek je i na naší straně ...
cort 10.05.2011 19:01:45

martinur> To vím, jen mě zarazily výšky dotací.
Pedros1 10.05.2011 19:23:50

No zase se někdo dobře napakuje, navíc ti zelení parchanti a tůrísté dělají větší bordel
v lese než ty motorky a 4kolky je to moje vlastní zkušenost poněvadž v tom lese
bydlím a to, už nemluvím o volně pobíhajících psech po lese, samo sebou od těch
rádoby ochránců a turistů všude jsou psí lejna a bordel po lidech jak by smet nasráno,
vložky atd.... :[ :[ :[ v prvé řadě, by se tito chytráci měli podívat na sebe a potom
kritizovat druhé. Heh a ti myslivečci tady u nás jen hony a zvěř mi tady chodí v zimě
škemrat skoro až k baráku seno, škoda že neumí mluvit nehledě na to, že tá zvěř je už
vůči kraválu imunní, pily a traktory ho nadělají daleko více a lidé ještě více úplně mi
stačí jak tady lezou se psy a nedokážou je zvládnout v klidu jen řevem a děcka tak
samo.
koncak 10.05.2011 19:28:39

ze vas to porad vzrusuje. dit je to furt dokola stejny, :lol: :lol: :lol: :lol: za ti leta uz
sem imuni,pokud my vylozene nekdo neprskne do helmy tak jsou my ukradeny,at jsou
to zeleny. nebo ruzovy. :lol: :lol: :lol:
Cali 10.05.2011 19:58:50

Koncak :lol: :lol: :lol: jo 2metrovou tyč a hned ho jebnu po palici +o(  a že za ty
prachy nesázejí spíš nové lesy než dělat bezcené bilboardy (n) radši bych ty prachy dal
dětským domovům a nebo opravil nemocnici dětskou (y) bych rád poznal teho
myslitela co temu velí (u) +o(
koncak 10.05.2011 20:07:54

Cali> presne, aby nasazely nove stromy ,at mame co kacet, :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
Cali 10.05.2011 20:17:32
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koncak> tak tak cokoliv rozumného podotýkám!!!!!!!
větvičkář_Rox 10.05.2011 20:31:46

Cali> koncákovo slova považuju za velice rozumná (y)
Drtikol 10.05.2011 20:40:30

za 21 míčů mohli revitalizovat nějakou skládku odpadu ale bilbordy a letáčky asi
pomůžou víc :D   ale snaha o úplnej zákaz a zrušení i legálních tratí to je nářez
dopadneme jak vodní skůtry ... člověk jede civilizovanou evropou a tam se všude snaží
nabízet legální tratě aby jim lidé nejezdili po lese ... ale my tady raději všechno
zakážem a ještě se na tom partička ekozmrdů nakapsuje... já myslel že jim ten web
chcípnul a ono tohle
Dee.. 10.05.2011 21:10:41

Az tu bude ochrana soukromeho vlastnictvi tudiz i pravo uzavrit svuj les verejnosti tak
at si delaji zakaz jezdeni v lese.Do te doby je to moje pravo stejne,jako stovky ciklistu
co jezdi po mem lese
Cali 10.05.2011 21:17:56

Denčo zdarec :-DD
drobec 10.05.2011 21:23:17

vopred sa ospravedlnujem za porusenie kodexu diskutujuceho: NECH IDU DO PICE
BUZERANTI VYDRBANY, MATER BY IM MALA NA FILCKY ZDOCHNUT
prezYdent 11.05.2011 07:39:15

martinur>Dobytek je i na naší straně ...

  No já mám zkušenosti takový, že největší bordel po lese (kravál, jízda mimo cesty)
dělají právě motorkáři. My to pak vodsereme za ně...
koncak 11.05.2011 20:05:54

drobec>vopred sa ospravedlnujem za porusenie kodexu diskutujuceho: NECH IDU DO
PICE BUZERANTI VYDRBANY, MATER BY IM MALA NA FILCKY ZDOCHNUT

   :lol: :lol: :lol: :lol: AMEN :lol: :lol: :lol: :lol:
fofr77 11.05.2011 23:39:16

velebný pane to je ale hnus :lol:  brzo to tu bude jak na slovensku :[  no coment (u)
martinur 11.05.2011 23:45:35

prezYdent>martinur>Dobytek je i na naší straně ...  No já mám zkušenosti takový, že
největší bordel po lese (kravál, jízda mimo cesty) dělají právě motorkáři. My to pak
vodsereme za ně...

 Souhlas, ale je to jen proto, že motorky jsou cenově dosažitelnější. Jak píše fofr77,
brzy jako na Slovensku. Díky ignorantům ...
cort 12.05.2011 00:10:42

Šlo tomu dát jinej směr...
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prezYdent 12.05.2011 03:16:16

cort>Šlo tomu dát jinej směr...

 ...i ryby v sudu plavou proti proudu...
mihcal 12.05.2011 19:33:28

 Tohle zas viselo na nástěnce na Lesů ČR.
maartinek 12.05.2011 19:58:08

to je arctic cat nebo polaris na tom obrazku?
Pedros1 12.05.2011 20:03:47

no hlavně jak oni neplaší zvěř střelbou s kulovnic atd.... ježíš to je banda idiotů ale co
je to pořád opravdu dokola, jen mě tak napadá kde jsou v mrazech v zimě aha zalezlí u
pece a vymýšlejí ptákoviny, poněvadž pindají do 4kolkářů jen na jaře v létě a na
podzim teda nejvíce
TEKUMSEH 12.05.2011 20:10:29

maartinek> Ani jedno to má volant tak to bude lesácký jeep
maartinek 12.05.2011 20:46:44

jezis ajo, wtf?!?.... no je to hnus, pokazde kdyz jedu nejakou polnackou, tak koukam
na posedy a cekam kulku :-D nicmene mince ma dve strany a kdyby se vsichni chovali
alespon slusne a pouzivali hlavu (rikam slusne, ne striktne dodrzovali zakon), urcite by
ten problem nebyl tak velky. je to skoda!
marek.sm 13.05.2011 06:54:31

maartinek> No já myslím že by to bylo stejný i kdyby kolky jen po silnici, stejně by to
spoustě lidí leželo v žaludku. Ničení přírody je jen záminka.
LeonKrkon 13.05.2011 07:01:33

Co tady knučíte? Spousta z nás dělá borel po lesích a chceme být milováni? Nejlepší
cesta, jak se k tomu stavět, je takové články prostě ignorovat. Zbytečně to přiživujete
a brečíte jako malé baby.   Jak nejdeš s mainstreamem, vždycky na tebe budou
ukazovat. Motorky jsou především o svobodě a tím se z principu vymykají
ekosocialistické filozifii. To jiné nebude. A za offroad jízdu nás taky nikdo chválit
nebude a za to si můžeme sami.
cort 13.05.2011 07:13:58

LeonKrkon> Hele, já zákony dodržuju a moji kamarádi taky. Když budeme podobné
články ignorovat, tak se ten zelenej ksindl rozroste jako bolševník.
LeonKrkon 13.05.2011 07:39:56

cort> já taky dodržuji zákony (alespoň na 4kolce, s motorkou je občas problém s
rychlostí B-)). Ale vždyť se tady podívej, co se tu píše: "Já jsem svatej, to už bylo
rozrytý" atd... Myslím, že kvůli našemu vláknu Zákaz vjezdu a jim podobný stejně
granty přestávat nedostanou. Z jejich pohledu to je jen byznys,
cort 13.05.2011 07:49:00
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LeonKrkon> Mě to prostě sereee, a to tak že dost!
LeonKrkon 13.05.2011 07:51:58

cort> No já už se kvůli věcem, který nemůžu ovlinit nerozčiluju, zdraví mám je jedno.
A myslím si, že s těmihle vyžírkami a dalšími ekofašos hnutími nic neudělám. Tak
alespoň důsledně netřídím odpad, topím uhlím a mám auto, co žere dvacet
cort 13.05.2011 07:55:04

LeonKrkon> Já jsem pořád naivní. :-D
LeonKrkon 13.05.2011 07:58:53

cort> Řekl bych to jinak, slovy ze Spolčení hlupců - mladý idealista
cort 13.05.2011 08:02:18

LeonKrkon> Mladej už bohužel ne. :-D
LeonKrkon 13.05.2011 08:13:48

cort> no tak podle profilu to zas takové hrůza není
cort 13.05.2011 08:21:00

LeonKrkon> No když jsem byl mladej, líp mi srůstaly kosti. :-D
LeonKrkon 13.05.2011 08:24:57

cort> mně to zase hůř odbourává, ale jsme daleko od tématu. Takže "Ať zhynou
ekoaktivisté"
cort 13.05.2011 08:33:42

LeonKrkon> Pod to se podepíšu, smrt zákazu vjezdu! :-DD
JarB 13.05.2011 08:54:43

Souhlasím s váma oběma. Mě to taky sere, Corte, ale nezbude nám nic jiného, než se
nevzrušovat, jak píše Leon. Tyhle kampaně totiž podle mě nejsou jen o tom že "do lesa
ne", ale prostě ne jako "vůbec ne". Tady nejde o nějaký dialog, či symbiózu, ale o
nulovou toleranci. Tady nikomu nejde o to, aby se lidi domluvili a udělal se třeba
nějakej park, nebo něco, nebo tratě. Tady jde o to, aby zmizli motorkáři, čtyřkolkáři,
tříkolkáři, prostě -káři obecně nadobro. A nejen ti, věřím, že by si lidi zase našli něco
jinýho "nežádoucího". Lidem to leží z různých důvodů v žaludku, tihle ekoteroristi se
toho chytnou a mají z toho jednak dobrý byznys a druhak ještě lidi burcujou a ti potom
dělají takový svinstva jako dráty atd. v tom horším případě, nebo v tom lepším prostě
práskaj. A co si budem povídat, lidi prostě práskaj rádi, no a vůbec u nás a nás. A
potom je jim jedno, jestli dodržuješ, nebo ne, prostě tam patříš a hotovo. Málokdo je
tak rozumný, navíc posílen podobnou kampaní, aby byl schopný když na to přijde
rozlišovat i v rámci skupiny. A ještě menší počet lidí si uvědomuje jak je v dnešní
společnosti takováhle kampaň absurdní. Pokud to opravdu vezmeme ad absurdum a
představíme si, že někdo prostě nějakou manipulací dokáže, že je něco jiného
"společensky nežádoucí", začneme pak hon i na ně? To bychom tu za chvíli honili
všichni všechny. Lidi si taky neuvědomujou, že skoro každý má nějakého koníčka a
pokud se nad tím člověk trochu zamyslí, tak přijde na to, že jich je jen málo těch, na
kterých by si takovýhle nimral nic nenašel. Jen se ještě nenašel nikdo, komu by to
začalo dostatečně vadit. Jak napsal George Orwell "Všechna zvířata jsou si rovna, ale
některá jsou si rovnější" Jo a mimochodem, pár takových aktivistů znám, nejen eko.
Nemůžu soudit všechny a nechci, ale spousta lidí nevytáhla paty z města, o lese neví
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vůbec nic, strom nikdy sami nezasadili, ale mají plnou hubu keců....neříkám, že jsem
všude byl, všechno vím a od všeho mám klíče, to ne. A taky nikomu nenalhávám, že
dodržuju důsledně všechny zákazy a zákony. Nejsem na to hrdej, to ne a nemíním se
tu obhajovat, psát případy, kdy, co, kde a jak jsem nepřejel, abych z toho vyšel dobře.
Jen chci říct, že dneska se každej ohání odborným výrazivem, zákony, kolektivní
zodpovědností atd., ale podle mě chybí dneska lidem právě těch pár základních věcí
jako zdravý selský rozum, úsudek, svědomí a trocha odpovědnosti, a to na obou
stranách. Jenže tohle se jen tak nezmění. To už by to tu za těch 20 let vypadalo jinak.
Myslím, že je to v lidech a museli bychom zásadně změnit mnohem víc, než jen zakázat
čtyřkolky v lese. To z nás lepší národ neudělá, možná naoko, ale jinak budeme stále ti
stejní čecháčci, rozmazlený mladší bratr západu. Ale to by bylo na další dlouhou
diskusi, která se čtyřkolkama až tak docela nesouvisí. Ačkoliv, všechno, byť možná ne
na první pohled, souvisí se vším. No, trochu jsem se rozepsal, tak se omlouvám, ale
tohle mě taky mrzí.
cort 13.05.2011 09:32:26

JarB> Hezky shrnuto, jenže já s jedním zásadně nesouhlasím. Nechci být nazýván
zločincem, když jednám podle zákonů. Mě to dost uráží.
hesin1 13.05.2011 09:42:02

A co bejt hodnej zločinec? : : :  Je to lepší než zákeřnej a zákony překračující slušňák?
:-DD :-DD :-DD
JarB 13.05.2011 09:54:35

cort> No, teď nevím, jestli myslíš mě, že se mnou nesouhlasíš, nebo ty aktivisty a to,
že oni nás posouvají na roveň zločinců. Nevím, že bych napsal, že jsme zločinci, proto
předpokládám, že jsou to ti aktivisti. Promiň, pochopit bych to měl, ale budiž mi k
dobru, že je ještě stále ráno a já ještě ani nejedl, na čemž se však už pracuje:-)
Předpokládám ale, že myslíš aktivisty, jinak se omlouvám. No, chápu to, no. Ale jak
tedy lidi přesvědčit? Takové pokusy už tu byly, viz povodně, Gram, akce s
dětma....jenže lidi daleko líp přijímají negativní zprávy....tohle je situace, ze které
nejde jen tak najít východisko. No a s těmi zločinci? K tomu jde říct jen, že se Ti
nedivím, je to nepříjemné, už jen se tak cítit. Dneska musíš být sviňa ve velkém, aby
se Ti nic nestalo. Malí "zločinci" našeho zrna budou po zásluze exemplárně potrestáni.
Víš, ale na druhou stranu, abych to neviděl jen černě, pokud to tu nedopadne tak, jako
třeba na Slovensku a budeme tu stále, i přes občasné agitační "šarvátky", moct
relativně svobodně jezdit, i za cenu občasného setkání třetího druhu, myslím, že na
tom budeme ješte relativně dobře.
JarB 13.05.2011 10:03:05

hesin1> Hezky řečeno :-DD O tom to je, no, mnohdy jsou ty "šlušný" daleko horší a
zákeřnější. Od nich nevíš, co můžeš čekat.
cort 13.05.2011 10:04:18

JarB> Ne ne, opravdu ten ekokopařskej odpad. Ale chyba je na mé straně, dost to
sleduju a "počítám" že všichni. Jedna hitovka: http://www.blisty.cz/art/58337.html
bulda 13.05.2011 10:12:43

cort> z toho článku: ...Dnes v podvečer (asi 19:15) jsem se už chystal v meditativním
tichu lesa domů, když tu slyším blížící se hluk motorky.   :-D to je vůl, že mu neni
rovno. :-D
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JarB 13.05.2011 10:17:26

cort> No, asi takhle. Myslím, že lidi, kterým to vadí, ale mají trochu rozum, tak to
takhle neventilují. A na jednu stranu je svým způsobem chápu. Teď to vůbec neber, že
jsem s nima, ale jsem schopný si to představit i z té jejich strany a prostě pokud člověk
má trochu rozum a soudnost, tak myslím, že chápe i druhou stranu, její frustraci a
argumenty. To je ten dialog, který mysím. Jinak tohle je opravdu vtipné, znám taky
jednoho takového "nezávislého akreditovaného žurnalistu", který píše o čem se
nepíše:-). Tihle lidi jsou jenom štváči a nic jiného, zatrpklí prďuši a ten název toho
serveru www.Blisty.cz, byť zkratka pro Britské listy, je příhodný, opravdu jsou to bl..ky.
Co chceš od serveru, kde se píše o tom, o "čem se v ČR moc nepíše" a zároveň je
jedno z temat "Carla Sarkozy-Bruni opravdu těhotná?" Jinak o čtyřkolkách kromě
nadpisu nikde jinde, zdá se, zmíňka není, nejvíc mě ovšem dostala "ohavná motorová
vozidla". To jsem sem skoro ani nemohl přepsat, jak se tlemím, prostě to slovní spojení
je kusový :lol: :lol: :lol:
janekx 13.05.2011 10:17:38

Serte na to a bezte jezdit ... treba do lesa
cort 13.05.2011 10:19:10

bulda> Si dole klikni na o "autorovi"...
JarB 13.05.2011 10:28:44

cort> Nemyslím, že by ten člověk byl vůl, jen by se měl věnovat svému oboru a
nefušovat do všeho. Zdá se, že jako chemikovi mu to jde....no, v té novinařině vidím
ale rezervy :-) To je na tom to blbý, že jisté typy, když už jsou v akademickém
prostředí moc dlouho, ztratí soudnost a myslí, že můžou univerzálně intelektuálně
fušovat do všeho....
cort 13.05.2011 10:36:21

JarB> Ale ber to tak, že to dalších pár bezmozků poštve proti nám. Já už čuměl do
hlavně dvakrát, jo asi bych neměl jezdit sám a nebejt na kriplkáře, asi bych jim tu
flintu pažbou narval do řitě. Bohužel nemůžu a tak mě podobné články serou.
JarB 13.05.2011 10:46:10

cort> Hm, tak na tohle nemám co napsat. Pokud na Tebe opravdu někdo reálně mířil
flintou, tak na to není co napsat. Na vozíku nejsem a ačkoliv mě nejprv napadlo to
samé, co Tebe, že by to byl jeho poslední hrdinský čin, tak ne. Pokud už je někdo
takovej magor, že zamíří, tak bych stáhl ocas a jel do pr... Táta je myslivec, já jsem
chodil na hony nahánět taky. Vím jak to mezi nima chodí, že někteří jsou magoři, ale
většina si na tohle dává majzla. Málokdo je na tom tak, že by tu flintu vytáhl a zamířil.
To je hodně smutné....
bulda 13.05.2011 10:50:59

cort> ten maník - zřejmě slušnej voddíl, STS Chvojkovice-Brod :-D
LeonKrkon 13.05.2011 10:57:37

Co mě spíš mrzí a překvapuje, je to, že neexistuje nějaká zájmová motoristická lobby v
parlamentu. Vždyť především jde o jejich zisky (a ne malé) a koneckonců i o DPH a
další příjmy. Nebo někdo v parlamentu lobuje za zájmy motoristů obecně?
cort 13.05.2011 11:06:05
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LeonKrkon> O to jsem usiloval, ale prej ne.
Zrzoun 13.05.2011 11:31:40

LeonKrkon>Co mě spíš mrzí a překvapuje, je to, že neexistuje nějaká zájmová
motoristická lobby v parlamentu. Vždyť především jde o jejich zisky (a ne malé) a
koneckonců i o DPH a další příjmy. Nebo někdo v parlamentu lobuje za zájmy motoristů
obecně?

  Je tu Česmad - zástupce autodopravců, je tu cech taxikářů, je tu cech dovozců
ojetých automobilů, je tu automotoklub ČR, je tu
...............................................ministerstvo dopravy a spojů a to má svoje
specializované odbory. Myslíš, že těch hladovejch krků co živíme je málo?
prezYdent 13.05.2011 11:43:48

cort>................ Já už čuměl do hlavně dvakrát, jo asi bych neměl jezdit sám .........

 Udělej si "zbroják" a uvidíš, že se budeš cítit bezpečněji... :-DD
cort 13.05.2011 11:55:22

prezYdent> To můžu až za dva roky.. :´-(
Zrzoun 13.05.2011 11:56:38

prezYdent> na automat, ti ho nedaj. A to by dneska na vyčištění už chtělo mít nějakou
armádu. :-DD  (alá Libie)
martinur 13.05.2011 12:54:05

JarB> Po mne již myslivec před lety vystřelil z posedu a dostal jsem broky (bez
zranění)!  Byl jsem v podvečer pěšky na louce a z kraje lesa z posedu se ozval křik,
abych stál a prokázal totožnost. Tak jsem šel dál a pak to šlo rychle ... (kdo to zná, tak
lokalita louky severozápadně obce Zelená hora u Vyškova) Do čtyřkolky mi kopal
zaměstnanec loni na jaře, a to jsme na kolce seděli dva chlapi ... Zcela běžně, když
jedu na 4kolce, mi někdo hrozí rukou nebo holí. A to patřím mezi menšinu slušných.
Zákony neporušuji, zastavuji turistům, kolařům, pejskařům.
abul 13.05.2011 13:06:13

martinur> 
Byl jsem v podvečer pěšky na louce a z kraje lesa z posedu se ozval křik, abych stál a
prokázal totožnost.

   To byl asi nějakej bývalej "orgán". Třeba mu to chybělo... Mimochodem, kdo si
myslíte, že dostal za komančů zbroják? A vo tom to je...
martinur 13.05.2011 13:14:47

abul> Bingo (y) . Byl to tehdejší příslušník VB a současně myslivec.
drobec 13.05.2011 13:24:09

cort> sa kuknite na toho curaka co ten akoze clanek napisal - ten nech zaleze tam
odkial vyliezol - skoda reci
Zrzoun 13.05.2011 13:26:47
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martinur> takže soudruh, mě když dneska někdo v tomhle duchu vytáčí, tak ho
nazývám soudruhem.
martinur 13.05.2011 14:32:27

Zrzoun> To je jedno jestli byl soudruh nebo ne.  Prostě to byl člověk, který si myslel,
že má větší práva než já.  Dnes je takových ještě více. Každý si takové "soudruhy"
dosadí sám ...
abul 13.05.2011 14:56:24

martinur> Bylo by asi zapotřebí víc takových nahrávek, jak ta ze srážky s cykloušema.
Oni by si to kluci myslivecký příště rozmysleli. Přijít o zbroják, to musí být pro nimroda
taky dost nepříjemný
cort 13.05.2011 15:18:57

abul> Není, má maso na kšeft střelit nebo uštvat v AROu? Jim je to jedno.
Zrzoun 13.05.2011 15:24:53

cort> Myslíš to legální organizované pytláctví?
cort 13.05.2011 15:34:43

Zrzoun> Jo,jo.
abul 13.05.2011 15:48:21

cort> 
Není, má maso na kšeft střelit nebo uštvat v AROu? Jim je to jedno. 

  No to si ale nemůžou dovolit všude a všichni. Oni se totiž bolševíčci pěkně žerou i
mezi sebou. U nás si třeba vzájemně střílejí zvěř přes hranice honiteb a pak se tím
chlubí, aby nasrali ty sousedy, ocasi blbí :lol:   Jenže pokud jde o čtyřkolkáře, to
táhnou za jeden provaz :-(
cort 13.05.2011 15:58:40

abul> No ti bez ARO ne. :-D
HonzaK.4x4 12.01.2016 20:19:00

Možná už to tu bylo,je to staré ale .....že si někdo s tím dal tu práci....  
http://www.brdy.org/...view/315/38/cpage,80  Kdopak se tu najde pánové... :-) ;-)
Honza73 13.01.2016 16:53:17

 http://www.novinky.c...metroveho-svahu.html
paul44 13.01.2016 20:30:35

HonzaK.4x4>Možná už to tu bylo,je to staré ale .....že si někdo s tím dal tu práci.... 
http://www.brdy.org/...view/315/38/cpage,80  Kdopak se tu najde pánové... :-) ;-)

 A potom že zelení čerti spí,Nespíííí!!!!!
mariodevil 14.01.2016 05:54:12

Honza73> A opet tupa diskuze u clanku jako vzdy,nj, novinky.
BIGMAN 14.01.2016 20:50:39
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cort>JarB> Ne ne, opravdu ten ekokopařskej odpad. Ale chyba je na mé straně, dost
to sleduju a "počítám" že všichni. Jedna hitovka: http://www.blisty.cz/art/58337.html

  Tak to je řádnej magor!No,az mu někdo párkrát vymodeluje ksicht mohl by dát pokoj
ale tyhle tydýti jsou vcelku vodolný.....no je to adept napřesdržku!
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